

機電嘉年華2020

E&M Carnival 2020

由機電署與14間機構合辦的「機電嘉年華2020」將於明年2月22至23日在長沙灣遊樂場舉行。嘉年華節目內容豐富，包括遊戲及展覽攤位、親子工作坊、團體表演等，讓市民在輕鬆的氣氛下加深認識機電安全、節能環保和科技應用，歡迎大家參與。

另外，「機電嘉年華2020」網上問答比賽由即日起至2020年1月31日舉行，歡迎大家掃描右面二維碼或登入網址 <https://www.emsd.gov.hk/minisites/carnival2020> 參加，答對有關機電安全和能源效益的問題，更有機會贏取豐富獎品。

The E&M Carnival 2020, which is jointly organised by the EMSD and 14 organisations, will be held on 22 and 23 February 2020 at the Cheung Sha Wan Playground. The Carnival features various activities, including games and exhibition booths, parent-child workshops and group performances, etc., through which members of the public can learn more about E&M safety, energy saving and environmental protection as well as technology application in a relaxing ambience. You are most welcome to join.

Meanwhile, the E&M Carnival 2020 online quiz is running until 31 January 2020. Simply scan the QR code on the right or visit the website at <https://www.emsd.gov.hk/minisites/carnival2020> to take part in the quiz, and you may win attractive prizes if you answer the questions on E&M safety and energy efficiency correctly.

